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Til mødet var mødt otte personer.

Valg af dirigent:
Steven blev valgt som dirigent.

Bestyrelsens beretning:
Sidste generalforsamling var d. 19. januar 2013.
I 2013 har vi været 11 medlemmer.
Bestyrelsen har sigtet efter at holde et møde hver anden måned, men har i 2013 holdt fire møder.

Til sidste generalforsamling blev det besluttet:
Steffen ville søge nogle penge hos landsforeningen Bifrost til vores GamersWeekends, og vi fik 
5000 kr. Se indkøb i regnskabet.

Vi ville arrangere en fællestur til Vikingecon, og vi var tre fra foreningen af sted i oktober.

Dennis ville skrive til Slagelse Figur- og Hobbyforening om et evt. samarbejde. De blev inviteret til 
den følgende GamersWeekend, men vi har ikke hørt fra dem siden.

Det blev besluttet, at vi skulle holde juniorkampagne igen i 2013. Se næste punkt.

Juniorkampagne:
Der blev afholdt spilgange i marts, april og maj og igen i september, oktober og november. I 
efteråret var der dog en del færre tilmeldte end i foråret.

Vi fik afholdt en forberedelsesweekend til Bannerkrigen inden første spilgang.

Vi overvejede at arrangere et lille sommerscenarie i forlængelse af juniorkampagnen, men det blev 
ikke til noget.

Der bliver ingen juniorkampagne i foråret 2014 pga. Krigslive, men det kan være, vi finder på et 
andet juniorarrangement i løbet af foråret/sommeren.

Scenarier:
Vi var ikke af sted til noget sommerscenarie i 2013.

Jens og Rasmus har hjulpet til med Rænkespil, og vi lånte dem markhuset.

Fire medlemmer har været ude med et monsterhold til Ravnsholt Reopos' juniorkampagne ”Den nye 
verden” i Holbæk.

Vi arrangerer en fællestur til Krigslive i foråret 2014.
Dennis søger om penge til udstyr til Krigslive.

Vi venter med at kigge på sommerscenarier 2014.
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GamersWeekend og HøngCrewCon:
Vi har afholdt GamersWeekend20, 21, 22, 23 og nu 24.
Vi ville gerne have afholdt en forberedelsesweekend i sommers, men kunne ikke finde tid.

Andet:
Vi har snakket om at lave en oprydningsdag på skolen i nærmeste fremtid.

Fremlæggelse af regnskab:
Dennis fremlagde regnskab.

2013
Overført fra sidste år 2204.12

Indtægter Beløb

Medlemskontigent (11 medlemmer) 1650
GW20 overskud 531.75
GW21 overskud 644.3
GW22 overskud 477
Bifrost (Bannerkrigen) 5000
Bifrost (Gamers) 5000
Tilskud fra kommunen 750

Indtægter i alt 14053.05

Udgifter
Hjemmesiden
Webhotel 135
Domain 45

Andet
Bifrost 2012-2013 800
Bifrost 2014 400

Warhammer
Bog: Dark Angels 300
Bog: Warriors of Chaos 300
Bog: Daemons of Chaos 300
Bog: Chaos Daemons 300
Bog: Tamurkhan the Throne of Chaos 456.39
Bog: Tau 300
Bog: High Elves 300
Bog: Space Marines 350
Bog: Lizard Men 300
Bog: Dark Elves 300
Bog: Triumph & Treachery 500
3 Store bokse 599.92
3 Små bokse 75



Generalforsamling d. 25. januar 2014 Side 3 af 4

1 Kniv 39.95
5 Træ plader 89.75
3 Warhammer Basing Kit 432
2 Spray : Chaos Black 160
2 Spray : Skull White 160
2 Spray : Grøn 100
1 Tools : Drill 52
1 Tools : Knive 52
1 Tools : Sculping 39.2
1 Tools : Cutter 80
4 Dice Cubes 160
1 Warhammer Fortress 506.8
2 Brush Set 568
2 Polyfilla 79.9
Transport (Rasmus) 207.14
6 Acrylmalinger 216
Skærebræder 20
1 Blyantspidser 16
3 Små kasser 90
1 Superlim 50
Sandpapir 35

Udgifter i alt 8915.05

Årets resultat 5138

Kapital 7342.12

Indkomne forslag:
Der var ingen indkomne forslag.

Fastlæggelse af kontingent:
Sidste år var kontingentet 150 kr, og det blev igen i år fastlagt til 150 kr.

Valgt af bestyrelse:
Stilling Navn

Formand Steven Gjelstrup Poulsen

Næstformand Jens Watson

Sekretær Josefine Lund Ludevigsen

Kasserer Dennis Sødal Christensen

Bestyrelsesmedlem Mads Kaae Andersen

Mads er blevet bestyrelsesmedlem i stedet for Rasmus, og resten af posterne er det samme som 
sidste år.
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Valg af suppleanter og revisor:
Stilling Navn

Suppleant Thorbjørn Topper Kristensen

Suppleant Rasmus Bjerrum

Revisor Merete Lund Ludvigsen

Thorbjørn er blevet suppleant i stedet for Mikkel, Rasmus er blevet suppleant i stedet for Steffen, og 
Merete er stadig revisor.

Det blev vedtaget, at vi dropper posten ”lageransvarlig”.

Eventuelt:
Vi mangler stadig en regning på en skumplade fra Carsten.

Steven har fået pengene for Dark Elf Army-bogen.

Vi holder oprydningsdag på skolen d. 15. februar.

Krigslive:
Dennis fremlagde nogle forslag til hvilke materialer, vi gerne vil søge penge til. Det kunne f.eks. 
være læderudstyr.
Dennis sender en ansøgning til kommunen inden februar.
Høng-Crewet vil støtte turen med 5.000 kr.
Der bliver holdt et Krigslivemøde på skolen d. 15. februar.
Steffen ligger noget på Facebook og arrangerer også et møde inden.
Vi regner med 15 deltagere fra Høng-Crewet.

Næste møde:
Næste møde er d. 2. marts 2013.
Inden næste møde:

• Bestyrelsen har meldt sig ind i foreningen.
• Dennis har fået en regning ud af Carsten.
• Dennis har søgt penge til Krigslive.
• Josefine sørger for referatet af sidste møde.


